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Zápis ze schůze OV Západočeské oblasti 
ze dne 14.9.2014 

 
 
Místo:   Martinice 
Přítomni za OV (podle abecedy):  Denková Dana, Jindra Jaroslav, Pecka Martin, Voldřich Jaroslav 
Sekretář:  Paleček Jan 
Omluven:   Pittner Antonín 
 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV ZČO dne 5.8.2014 
2. Projednání stanoviska OV ZČO k dalšímu financování ČJF 
3. Projednání návrhu změny Stanov ČJF 
4. Galavečer ZČO 2014 – ano či ne? 
5. Zpráva o dlužných částkách za zapůjčení fotobuňky 
6. Sportovní účast oblasti – MČR dětí a juniorů Ptýrov, MČR pony Zduchovice 
7. Stanovení dalšího termínu schůze OV – po jednání Rady ČJF dne 24.9.2014 
8. Různé 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: Zkontrolován zápis z minulé schůze se závěrem:  

- OV nebude písemně reagovat na dopis p. Stronera ohledně platby za zapůjčení fotobuňky na závodech 
502D1 

- dne 11.9.2014 byla předsedou oblasti zaslána Mgr. Jáchimové písemná odpověď na její dopis ze dne 
2.6.2014 

- projednání návrhu změny Stanov ČJF – viz bod 3. jednání 
- trvá: projednání návrhu případných nominačních kritérií soutěží družstev pro následná MČR 
- trvá: do 31.10.2014 příprava návrhu STP oblasti pro rok 2015 
- ostatní body splněny 

 
Bod 2.: Oblastní výbor se hlasy všech přítomných shodl na skutečnosti, že předseda oblasti Antonín Pittner by měl 
při příštím jednání Rady ČJF hlasovat pro úpravu členských příspěvků členů ČJF zcela v souladu s platnou 
legislativou MŠMT při udělování dotací v příštích letech. OV si je zcela vědom toho, že konference oblasti svým 
usnesením ze dne 1.12.2012 navrhovala zvýšení pouze na hranici 200,- Kč, změnou legislativy ze strany orgánů 
státní správy však aktuálně dochází k požadovanému minimu u dospělých členů ČJF na částku minimálně 500,-Kč. 
OV zastává názor, že čerpání dotací pro roky 2016 a další je důležité pro možný rozvoj dalších činností ČJF. 
 
Bod 3.: Připomínka OV k návrhu změny Stanov ČJF – vyjasnit postavení oblastních sekretářů ve struktuře ČJF, 
kým a jakým způsobem jsou voleni a zda mohou být voleni i do jiných orgánů ČJF. Bude zasláno na určený e-mail. 
             
Bod 4.: Hlasováním 3 hlasy pro a 1 hlas proti rozhodl OV uspořádat dne 22. listopadu v prostorách Parkhotelu 
v Plzni galavečer s vyhlášením nejlepších sportovců. Veškeré informace ohledně této akce budou postupně 
zveřejňovány na webu oblasti. 
 
Bod 5.: Zapůjčení fotobuňky na svých závodech dosud nezaplatily subjekty MD0012 – TJ JO Hostouň (závody 
719D1), MD0013 – JK Slavia VŠ Plzeň (závody 502D1), MD0015 – JK Tachov (závody 517D1), MD0016 – TJ 
JS Plzeň-Bory (závody 405D1, 531D1 a 823D1), MD0020 – JK CHK Bernartice (závody 726D1), MD0128 – Ing. 
Petr Dajbych (závody 906D1) a MB0002 - Hořovice (závody 503B1). Všichni výše uvedení pořadatelé byli e-
mailem upozorněni na nezaplacení. 
 
 
Bod 6.: OV obdržel zprávy vedoucích ekip z MČR dětí a juniorů v Ptýrově – Mgr. Michala Hanuščinová a z MČR 
pony ve Zduchovicích – p. Pavel Moulis, který suploval funkci vedoucího ekipy za nepřítomného Ing. Dajbycha. 
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Účast a reprezentace našich jezdců byla v obou případech kladně hodnocena. Připomínka z MČR 
pony – jediná ekipa ZČO neměla žádný jednotný oblastní reprezentační prvek. Názor p. Moulise – 
možnost před MČR uspořádat soustředění účastníků. 
 
Bod 7.: Viz závěr zápisu. 

 
Bod 8.: Různé: 
- z důvodu malého počtu přihlášek byly pořadatelem JK Slavia VŠ Plzeň zrušeny závody 913D1, kde mělo též 

proběhnout finále ZČDCH. Toto finále se uskuteční v náhradním termínu v neděli 12. října 2014, pořadatelem 
bude JK chovu koní KxK Agro Svržno. Pořadatel předloží co nejdříve rozpis závodů ke schválení. 

- 4.-5. října 2014 se v areálu JK chovu koní KxK Agro Svržno uskuteční drezurní soustředění s podporou 
Plzeňského kraje pod vedením německého trenéra. Bližší informace u pořadatele akce. 

- OV bude do budoucna řešit jednotnou propagaci Západočeské oblasti na MČR 
 
Příští schůze: Úterý 7. října 2014 od 16.00 hod. v restauraci Střelnice v Plzni. 
 
 
 
 

Zapsal: Jan Paleček 
 

 


